
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 55/2022

LV Sesja w dniu 29 listopada 2022

obrady rozpoczgto 29 listopada 2022 o godz.09: 00,azakoriczonoogodz. l5: l6 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wziglo udzia.l 22 czlonk6w.

Obecni:

I . .lacek Ilulawa

2. Piotr Czarnecki

3. Janusz Dgbczyriski

4. Mariola Gawlowska

5. Andrzej Golgbieski

6. IGarczrelcFzqdzi€+

7. .loanna I Iofman-Kupisz

8. Agnieszka Jura - Walczak

9. Piotr Kowal

I 0. Krzl,sztof Kow'alski

I l. Stanislaw Krzemieniewskr

| 2. Zbigniew Lewandowsk i

I 3. Krystian Luczak

14. J6zefMazierski

15. Wanda Muszalik

16. Arkadiusz piasecki



17. Elzbieta Rutkowska

18. Ewa Szczepaiska

19. Malgorzata Szymanska

20. Daniel Tobjasz

2 1. Stanislaw-fMa*rzenkeski

22 . Katarzyna Zargbska

23. Czeslaw Zarzeczny

24. Janusz Zi6lkowski

25. Piotr Zwoliriski

Ad. I
Sprawy organizacyjne.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal otwierajqc obrady LV sesji Rady Miasta

powital obecnego na obradach Prezydenta Miasta Pana dr Marka Wojtkowskiego, Zastqpc6u'

Prezydenta Miasta Pana Krzysztola Kukuckiego, Pani4 Domicelg Kopaczewsk4, Paniq Monikq

Jablonsk4, Prezes6w Sp6lek Miejskich a tak2e zebranych na sali dyrektor6w Wydzial6w

Urzgdu Miasta, radnych Rady Miasta Vlll kadencji oraz pozostale osoby uczestnicz4ce w

obradach a tak2e wszystkich, kt6rzy za pomocE sieci lnternet obserwujq obrady.

Przewodnicz4cy Rady Miasta powital takze mlodzie2 klasy I A z Zespo\t Szk6l Katolickich

we Wloclawku, kt6ra przybyta na obrady Rady Miasta

Ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, i2 sesja transmitowana jest w Biuletynie

Intbrmacji Publicznej UrzEdu Miasta Wloclawek.

Po oticjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta stwierdzil, Ze na stan 25

radnych - na sali obrad aktualnie zalogowanych do systemu jest 21 radnych, a zatem obrady

sesyjne w dniu 29 listopada br. s4 prawomocne.

Lista obecnosci radnych podczas obrad LV sesji Rady Miasta stanowi zal4cznik do protokolu.

Przewoclnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal, 2e w Biurze Rady Miasta oraz u' Biuletynie

Inlbrmacji Pubiicznej urzgdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protok6l z obrad LIV_sesji

Rady Miasta wioclawek vlll kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu l0 listopada 2022 roku, z

kt6rym radni mogli sig zapoznac i wniesi ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i

uzupelniefi.

przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, iz wraz z zawiadomieniem o obradach

dzisiejszej sesj i przekazany zostal radnym porz4dek obrad.

:^i
.



Ze swej sh'ony Przeuodniczqcy Rady poinlbrmowal. i2 zgodnie z { 53 Statutu Miasta
Wloclawek, w zu,i4zku z wycot'aniem przez Prezydenta Miasta pro.jektu uchwaly zmieniaj4cej
uchwalg w sprawie ustalenia strefy platncgo parkowania i wysoko5ci slawek oplaty za
parkowanie pojazd6w samochodo*ych w strefie platnego parkowania oraz projektu uchwaly
zmieniaj4cej uchwalg w sprawie utworzenia .jcdnostki bud2etowej pod nazw4 Miejski Zarz4d
Infrastrukturv Drogowei i rransportu we wloclawku oraz nadania jej statutu. wprowadzil do
niego zmiang polegalqcq na wykreSleniu ww. punkt6w.

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady zwr6cil sig do radnych czy chc4 wniesi zmiany do aktualnego
porz4dku obrad

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Janusz Dgbczyfiski
- Zastqpca Prezydenta Miasta Pani Monika Jabloriska
- radny Pan Krzysztof Kovvalsk i
- radny Pan Piotr Czamecki

Po wyczerpaniu zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady uw.zglqdniaj4c proSbg
Prezydenta Miasta. zglosil wniosek o rozszerzenie porzEdku obrad u'punkcie nr 24 o uchwalg
w_ sprar."'ie 

"rysokosci oplat 7,a korzystanie z miejskich obiekt6w i urz4dzeh sportowo-
rekreacyjnych u2yteczno:ici publicznej pozostaj4cych w trwalym zarz4dzie lub w
administrowaniu Osrodka Sportu i Rekreacji we Woctawku.

Przedmiotowy projckt uchwaly uzyskal opinig komisji stalcj, zatcm zostal spelniony wym6g
I 55 Statutu Miasta.

Ponadlo Przewodniczqcy Rady wniosl o przesunigcie punktu nr l9 dotycz4cego uchwaly w
sprawie ustalenia kierunk6w dzialania dla prezydenta Miasta \\'loclawekl dotyczEcych
rcalizacji na terenie miasta wloctawek inwestycji polegaj4cej na budorvie odnawialnego zi6dla
energii w postaci Zakladu odzysku Energii i procedowanie powyzszego zagadnienia 

'ipunkcienr 5 porz4dku obrad sesyjnych,

Nastgpnie rozpocz.gta zostala procedura glosowania nad przedstawionvmi zmianami.

Glosowano w snrawie:

wniosku o rozszerzenie porz4dku obrad LV sesji w punkcie nr 24 o ljchwalg w sprawie
urysokodci. oplat za korzystanie z miejskich obiekt<iw i urz4dzei sportowo-rekreacyjnych
u2ytecznosci publiczne.i pozosta.j4cych w trwalym zarz4dzie lub administrowaniu osioata
Sportu i Rekreacji i,r,e Wloclawku

Wvniki qlosowania

ZA: 13,PRZECIW: 7, WSTRZyMU.TI SIQ: 0, BRAK GLOSU: l. NIEOBECNI: 4

Wvniki imienne:

ZA (13\



Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Luczak, Wanda

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymafiska,

Daniel Tobjasz, Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

PRZECIW (7)

Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyfrski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Kowalski, Zbi gniew Lewandowski, Czeslaw Zarzeczny

BRAK GLOSU (I)

Jacek Bulawa

NIEOBECNI (4)

Krzysztof Grz4dziel, Stanislaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski. Stanislaw Wawrzonkoski

Glosowano w snrawie:

wniosku w sprawie przesunigcia punktu nr 19 dotyczqcego Uchwaly w sprawie ustalenia

kierunk6w dzialania dla Prezydenta Miasta Wloclawek, dotycz4cych realizacji na terenie

miasta Wloclawek inwestycji polegajqcej na budowie odnawialnego 2r6dla energii w postaci

Zakladu Odzysku Energii.

Wyniki glosowania

ZA 20,PRZECIW: 0, WS'fRZYMUJI SIQ: 0, BRAK GLOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wvniki imienne:

ZA(20\

Jacek Bulawa. Piotr Czarnccki, Janusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,

Joanna Hol'man-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa

Szciepaiska, Malgorzata Szymanska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zargbska. Czeslaw

Zarzeczny, J anusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (I)

Wanda Muszalik

NTEOBECNI (4)

Krzysztof Grzqdziel, Stanislaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski, Stanisiaw wawrzonkoski

Po zakoriczeniu procedury glosowair Przewodnicz4cy Rady Miasra poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

irzedmiotowe wnioski uzyskaly akceptacjg Rady Miasta. Tym samym ulegl zmianie porz4dek

obrad LV sesji RadY Miasta.



A.d.2
Informac.ja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdrysesyinym.

Prezydent Miasta dr Marek Woltkowski przedstawil Radzic Miasta inlbrmacjg z dzialalnoSci
miasta w okresie migdzysesy.jnym pocz4wszy od dnia 25 paidzierntka 2022r.. do obrad
sesyjnych w dniu 29 listopada br., ktora przedstawia sig nastgpu.iEco:

Najwaznie.isza inlbrmacja na dzis: w skladach we wloclanku jest ju2 pierwszych 75 ton paliwa
stalego i od dzid mieszkaricy mog4 kupii opal. sukcesywnie konraktujemy sig z osobami, kt6re
zlozyly wnioski o zakup. a powiadamianie odbywa sig zgodnie z kole.jnodci4 termin6w zlozenia
wniosk6rv w ratuszu. we wloclawku sprzedu2 paliwa stalego po prefbrencyjnych cenach
prowadz4 trzy sklady: przy ul. Grodzkiej 68 B, ul. Barskiej 4 i ul. T'oruriskiej 174.
Jesli chodzi o statystyki, to obecnie w ratuszu zloZonych.jest 1 100 urioskow o zakup paliwa
stalego, caly czas czekamy na wnioski od kolejnych mieszkanc6w. z okazji Dnia pracownika
Socjalnego, 24 listopada na uroczystym spotkaniu w lJrzgdzie Miasta. prezydent wloclawka
uhonorowal pracownik(ru' ze wszystkich naszych jednostek wykonuj4cych piaca o charakterze
socjalnym czy opiekuficzym, l4cznie 39 os6b. Byli to przedsta*iciele: MopR-u, Domow
Pomocy Spolecznej. Ivticjskiego Zcspotu Zlobk6w. zAZ-u. jadlodaini. cenrrum organizac.ji
Pozarzqdor.rych,,plac6rvck opicki nad dzieckiem, Srodowiskowego Domu Samopomocy. Dnia
l1 listopada. w Swigto Niepodleglosci. w crcntrum Kultury Browar B. odbvl sig og6lnopolski
Festiwal Piosenki ojczy2nianej. wokaliici z calej I,olski zmierzy,li sig z tematyk4 piriotj.czn4,
a godciem konkursu galowego byla olga szomariska z zespolem. R6wniei l i'listopada na
stadionie ..Przylesie" 

. 
odbyl sig bieg niepodleglodci. organizatorem wydarzenia byt Klub

Biegacza MARATONCZYK, bieg odbyl sig przy wsp-arciu finansowym Gminy Mrasto
wloclawek. za nami wcekend Miodych. czyli Festiwal Nowej Muzyki i llot youtuierr5w. w
minion4 sobotg i niedzielq w Browarze B. odbyly sig koncerty popuramych artyst6w i spotkanra
ze znanymi. mlodymi tw6rcami z serwisu youtube. wydarzenie bylo organizowane w ramach
projektu ..wloclawek - miasto nowych moZliwodci. 'iutaj mieszkam. pracujg, inw.estujg i tu
wypoczyl,'iam" finansowanego z funduszy norweskich i budzetu panstwa, w ramach progiamu
Rozw6j Lokalny. odbyla sig akcja .,wlociawek za p6l ceny". przez rrzy dni. od 25 io 27
Iistopada klienci wloclawskich sklep(rw, restauracji, iunkt6w usiugorvych i placowek kultury
mogli korzystai z atrakcl'jnych rabat6w. w akcji wziglo udzial kiikadiiesi4i firm. w dniu 25
Iistopada w kawiarni obywatelskiej ,.sr6dmieicie cafe" odbvlo sig otwarte spotkanie
warsztatowo - konsultacy.jne planu Zr6wnowa2onej Mobilnoici Mie.iskie.l. Konsurtacje
spoleczne dokumcntu bgd4 prowadzone do dnia r6 grudnia. Do konca rolu rializo*,any lestprogram wsparcia dla mieszkanc6w w czasie kryzysu energetycznego pn. ..ciepto ciE widziei.'.
Projekt 

_ 
adresowany .jest !o mieszkafic<iw, przedstawicieii 

- 
lokalnych organizaclr

pozarz4dowych oraz samorz4dirn' lokalnych z wbclawka i okolic. odbywaia sig *iarsztaty.
spotkania, konsultacje z zakresu oszczgd,ania energii w gospodarstwach domowych.
optymalizac.ii koszt6u' i ei'ektywnodci 

"n".g"ty"r*i. Mervtorycznym wydarzeniom
towarzyszy ciekawy program kulturalny, warsztaty oraz zajEcia dla dzieci, 

-kt6re 
oibywal4 srgw l<awiarni obywatelskiej .,sr6dmiescie cafe". Samorzid miasta 

'ozymar 
drugi tranrrg

dofinansowania z Rz4douego Funduszu Rozwoju I)169. na budowg ulicy Celulo?o,,vej. Ta
kwota wynosi prawie 1.5 mln zlotych. r-4cz.nie, dofinansowanie na ten ccr wynosi 2.5 min zr.

??w9rto umowg na przebudowg uricy prockie.j na odcinku od skrzyzo*,ania z ar. Kazimierzawielkiego do skrzyzowani a z ur. Graniczn4. wyknnu*"4 iest fiima DRoG'foM, wartosi
r'mowy to blisko 2 miliony zlotych, termin realizacji do r,r stycznia przyszlego roku. zawarto
yr:*9.nu przebudowg ulicy chlodne.l na odcinku od skrzyzowania-r ut. ru.-pitrtn4 do ronda
Kokoszka. Zadanie wykona DROGTOM, wartod. umowy to ponad 660 tysigcy zlotych, termrn
realizacji r6wnie2 do l4 stycznia. zawarto umowg na opracowanie projektu budowy dw6ch



budynk6w mieszkalnych przy ul. StarodEbskiej. Dokumentacjg sporzqdzi tlrma GRZYBUD'
Pawel Grzybek z siedzib4 w Radomsku, wanoSi umowy to prawie 360 tys. zlotych brutto,
termin realizacji: 6 miesigcy. Trwa przyjmowanie, korygowanie i pomoc mieszkafcom w
wypelnianiu wniosk6w na usuwanie wyrob6w azbestowych w 2023 roku. Termin skiadania
wniosk6w upiywa za miesiqc, d. z koncem grudnia. Zawarto umowg na dostawg wyposaZenia

Harcerskiej Bazy Przygody. W terminie do 2 grudnia zam6wienie zrealizujq wykonawcy:
Studio Wyposa2enia Wngtrz Slawomir Zmyslowski z Plocka, tirma MEBELLI Marcrn
Kulbacki z Olsztyna i BENER Michal Benka z Gdairska. L4czna warto3i zam6wienia to ok. 67

tysigcy zlotych. W ramach naboru wniosk6w do programu ,,Asystent Osobisty Osoby :

Niepelnosprawnej"- edycja 2023, do Urzgdu Wojew6dzkiego zosral zlo|ony stosowny

wniosek wraz z prognozowanymi kosaami realizacji. Trwaj4 zapisy 12-letnich dziewcz4t na

szczepienia przeciwko wirusowi brodawczaka ludzkiego (HPV). W tegorocznej edycji
programu pierwsz4 dawkg szczepionki przyjglo 110 nastolatek. Przychodnie MZOZ oraz

Przychodnia na ul. Szpitalnej kontynuuj4 szczepienia senior6w przeciwko pneumokokom. Z '

tegorocznej edycji programu mo2e skorzystac sto os6b. Trwaj4 zajgcia usprawniajqce w ramach

,,P.ogru-u tupotiegania upaclkom dla senior<iw w wojew6dztwie kujawsko-pomorskim''' w

kt6rych bierze udzial 60 os6b. Odbywaj4 sig rr5wnie2 zajgcia wokalne i relaksacyjno-taneczne

dla stu mieszkano6w Wloclawka powyZej 60 roku Zycia. To w ramach projektu .,AktywnoSi
Wloclawskich Senior6w" realizowanego przez samorzqd miasta wsp6lnie z Centrum Kultury

Browar B. Wraz z Miejskim osrodkiem Pomocy Rodzinie realizowany jest projekt grantowy

pn. ,,Door-to-Door" dla mieszkaricow Wloclawka. Od pocz4tku projektu zrealizowano blisko

2,5 tysiEca przejazd6w, w tym wigkszoSi z nich wielokrotne. Utrzymuje sig zwigkszone

zainteresowanie wloclawian KaIt4 Durzej Rodziny i Kart4 Seniora. W listopadzie mieszkancy

zlozyli 7 0 wniosk6w o wydane Karty Seniora i 160 wniosk6w o wydanie Karty Duzej Rodziny.

l6 listopada odbylo sig Wloclawskie Forum Organizacji Pozarz4dowych. Celem Forum byla: '

integracja Srodowiska organizacji pozarz4dowych, wymiana doSwiadczefi i upowszechnianie

dobiych praktyk na przykladzie dzialah naszych organizacji i stowarzyszen. W ramach wizyty

st"dy;""j miasto Wloclawek goScilo samorz4dowc6w z wojew6dztwa warmi6sko-

-azuiskiego. PrezentowaliSmy szczeg6ly naszego programu rewitalizacji. Odbyla siE sesja

stacjonarna oraz wizyta w terenie. U zbiegu ulic Zabiej i Krolewieckiej, w kompleksie dawnego

Baniu Gdafrskiego, powstaje Interaklywne Centrum Fajansu. Do 5 grudnia na stronie

konsultacje.wloclawek.eu dostgpna jest ankieta, w kt6rej pytamy mieszkaricow Wloclawka o

wyb6r muralu, z zaproponowanych dw6ch projekt6w. w ramach marszalkowskiego konkursu

,.odk y*,.u 2022", zgloszono dwie kandydatury z wloclawka. w kategorii najlepsza

inwestycja - Przystan Wodna na Zalewie Wloclawskim, w kategorii najciekawsze wydarzenle

esf apaal - lnformacja Turysryczna we Wloclawku. ktora jest organizatorem m.in. spacerkow

, prr"*odniki... Nagrodzono laureat6w konkwsu na przyszkolny znak drogowy. Do szeiciu

znak6w znajduj4cych sig we wloclawku dol4czQ kolejne znaki zaprojektowane przez uczni6w

szk6l podstawowych. Pojawiq sig one przy plac6wkach oswiatowych i b9d4 informowa6 oraz

ostrzegai kierowi6w o konieczno(ci zachowania szczeg6lnej ostroZnoSci. Judoczka Angelika

Szymanska zosrala tegoroczn4 Mistrzyni4 Polski Seniorek. 1'ytul uzyskala podczas 66.

Mistrzostw polski Seniorek i Senior6w w kategorii do 63 kg organizowanyoh przez Polski

zwi4zekJudo. od 24 listopada czynne bgdzie miejskie lodowisko przy ul. wysokiej. Pierwsze

wejSiie o godz. 13.00. Koficz4c wyst4pienie Prezydent serdecznie zaprosil mieszkaricow

wLclawka oraz Radnych na VII wloclawski Jarmark Bo2onarodzeniowy, kt6ry odbgdzie sig

w dniach l0 i l1 grudnia od godziny 10.00 na Zielonym Rynku. Dwa tygodnie przed Swigtami

bgdzie mo2na kupi6 pigkne ozdoby od artyst6w rgkodzielnik6w, a tak2e pyszne altykuly

2ywnoSciowe.



Po zakoficzeniu wypo*'iedzi przez ltrcz.ydenra Miasta. przewodniczqcy' Rady Miasta otworzyl
dyskusj g nad przedstau'ion4 infbrmacj q.

W dyskusii wzieli udzial:

- radna Pani Mariola Gawlowska
- radny Pan .lanusz Dgbczl,fiski
- radna Pani ElZbieta Rutkowska
- radny Pan Krzysztof Kowalski
- radny Pan Piotr Czamecki
- Prezydent Miasta Pan dr Marek Wojtkowski.

Po wyczerpaniu zgloszeh do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta radny piotr
Kowal rozpocz4l procedowanie nad kolejnym punktem porz4dku obrad.

Ad.3
Informacja dotyczaca bie24cej dziararnosci przedsigbiorstwa Gospodarki Komunalnei
Saniko Sp. z o.o. we Wloclawku.

Wprowadzenia do zagadnienia dotycz4cego bie24ce.l dzialalno(ci Przedsiebiorstwa Gospodarki
Komunalne.i Saniko Sp. z o.o. we wlocrawku dokonala pani Syrwia w:ojciechowska prezes
Zarz4d't Przedsigbiorstu,a (iospodarki Komunalne.i ,.Saniko.., informu.l4c m.in. oprzedsigwzigciach dotlcz4cych modernizacji irozbudowy wysypiska odpad6w w Machnaczu.
Ponadto Pani Prezes przedstawila pr"r"ntu.Jg multimediarn4 oma'r,ianej informacji.
Informac.ja stanowi zal4cznik do protokolu obrad LV sesji Rady Miasra.

l:_.11l:1.^*j wypowiedzi 
.Pani 

prezrs, przewodnicz4cy Radv Miasta zaproponowal 5
mrnurow4 przerwg w obradach. i zaprosil do wsp6lnego zdjgcia radnych Rady Miasta orazmlodzieZ obecn4 na posiedzeniu, ktora po tym punkcle porzqdku obrad opuscila salg, aby
kontynuowai dalsz4 realizacjg planu wizyty na terenie Urzgdu Miasta.

Wznowienie obrad sesyinlch po przerwie.

)v?aliajac obrady po przerwie. przewodnicz4cy Rady, Miasta poinformowai. ze otwrera
dyskus.jg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Janusz Dgbczyriski
- radny Pan Zbigniew Lewandowski
- radny Pan Krzysztof Kowalski
- radny Pan Piotr Czamecki
- Prezes Zarz4du Przedsigbiorstwa Gospodarki Komunarnej ..Saniko'' Syrwia wojcicchowska- radny Parr Krzysztof Kowalski
- radny Pan Piotr Czamecki
- Prezes 7'arz4du Przedsigbiorstwa Gospodarki Kornunarnej ..saniko,' S1.lu,ia wojciechowska

Ad.4
Informacja 

-dotyczqca hieiqcej dzialarnosci Miejskiego przedsigbiorstwa EnergetykiCieplnei wc Wloclawku.



Przedmiotow4 informacjg dotyczqc4 biel4cej dzialalnoSci Miejskiego Przedsigbiorstwa
Energetyki Cieplnej we Wloclawku przedstawil Prez.es Zarz4du Pan Andrzej Walczak, kt6ry
poinfbrmowal m.in. o sytuacji ekonomicznej przedsigbiorstwa, planach rozwoju, kosztach
opalu oraz cenach ciepla wltwarzanego przez MPEC.
Ponadto Pan Prezes przedstawii prezentacjg multimedialn4 omawianej infbrmacj i.

Przedstawiona lnlbrmacja stanowi zal4cznik do protokolu obrad LV sesji Rady Miasta.

Po zakoriczonej wypowiedzi Pana Prezesa, Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e

otwiera dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radna Pani KatarzYna ZarEbska
- radny Pan Krystian tr-uczak

- radny Pan Janusz Dgbczyi.rskr
- radny Pan Krzysztof Kowalski
- radny Pan Daniel Tobjasz
- radny Pan Piotr Zwolihski
- radny Pan Stanislaw Krzemieniewski
- radna Pani Ewa SzczePariska

- radny Pan Zbigniew Lewandowski
- Prezes Zarz4du MPEC Pan Andrzej Walczak
- radny Pan Krzysztof Kowalski
- Prczes Zarz4du MPEC Pan Andrzej Walczak

Ad.5
G-t*nlu w sprawie ustalenia kierunk6w dzialania dla Prezydenta Miasta Wloclawek'

dotyczqcych iealizacji na terenie miasta Wloclawek inwestycji polegaj4cej na budowie

odnawialnego i16dla energii w postaci Zakladu Odzysku Energii'

wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaiy

doionala Pani Kamila S.lomczewska Dyrektora wydzialu Nadzoru wlascicielskiego,

Gospodarki Komunalnej i lntbrmatyzacji.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww' zagadnienie'

Opinia Komisii staiej RadY Miasta

Uchwalg w sprawie usralenia kierunk6w dzialania dla Prezydenta Miasta wloclawek,

dotyczqcych rlalizacji na terenie miasta Wloclawek inwestycji polegaj4cej na budowre

odnawialnego 216dla inergii w postaci Zakla4ut Odzysku Energii rozpatrzyia oraz pozytywnie

zaopiniowaL Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie

przedstawil Wiceprzewodniczqcy Komisji radny Czesiaw Zarzeczny

po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinlbrmowal. ze otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.
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W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Janusz Dgbczyriskr
- radny Piotr Kowal
- radny Pan Zbigniew l,cwandowski
- radny Pan Piotr Kowal
- ZaslEpca Prezydcnta Miasta pan Krzysztof Kukucki
- radny Pan Krzysztof Kowalski
- Zaslgpca Prezydenta Miasta pani Monika .Tablorlska
- Dyrektora wydziatu Nadzoru wladcicierskiego, Gospodarki Komunarne.i i Informatyzacyi

Pani Kamila Slomczewska

wobec uyczerpania zgloszef do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. pro jekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

uchwaly w sprawie ustalcnia kierunk6w dzialania dra prezydenta Miasta \\,loclawek.
dotyoz4rych realizacji na terenie miasta wloclawek inwestvcji porega.i4cej na budowie
odnawialncgo 2r6dla encrgii w postaci T,akladu Odzysku Energrr.

Wvniki slosowania

ZA: 14,PRZECIW: 0, WSTRZyMUJI Slf,: 8, BRAK GLOSU: 0. NTEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

ZA (14\

{ganna..flof1an-Kupisz, Agnieszka .lura _ Walczak, piotr Kowal, Krystian Luczak, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki. lrzbieta Rutkowska, Ewa szczeparisk4 Malgorzata Szfmanska,
Daniel Tobjasz, Katarzyna Zargbska, Czeslaw Zarzecz.ny. .lanusz Ziolkowski, piotr Zwolinski

wSI RZYMU.IE SIIr (s)

'lacek Bulawa' Piotr czarnecki. Janusz Dgbczyfiski. Mariola Gawlowska, Andrzej corgbieski.Krzysztof Kowalski, Sranislaw Krzemieniewsii, Zbigniew Lewandou,ski

NIEOBECNI (3)

Krzysztof Grz4d ziel, Jozef Mazterski, Stanislaw Wawrzonkoski

Po zakofczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o w-vnikach
stofo.*uni1 stwierdzaiEc ponadto. ze w rezurtacie p.z"pio*adron"go glosowania uchwatazostala podjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu.



Ad.6
Uchwala w sprawie stanowiska w pzedmiocie wyra2enia sprzeciwu wobec przebiegu
przedstawionych wariantriw budowy linii kolejowych w ramach inwestycji Centralnego
Portu Komunikacyjnego.

W imieniu Klubu Radnych - Nowa Lewica przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu do

projektu uchwaly zaprezentowala Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta radna Pani Joanna

Holman-Kupisz.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalei Radv Miasta

Uchwalg w sprawie stanowiska w przedmiocie wyra2enia sprzeciwu wobec przebiegu

przedstawionych wariant6w budowy linii kolejowych w ramach inwestycji Centralnego Portu

komunikacyjne go rozpalrzyla oraz pozyywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

ochrony srodowiska. opinig w tej sprawie przedstawil wiceprzewodnicz4cy Komisji radny'

Czeslaw Zarzeczny .

po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal.2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Janusz DgbczYiskt
- Przewodnicz4cy Radny Miasta radny Pan Piotr Kowal

- radny Pan Piotr Czarnecki
- radny Pan Krystian tr-uczak

- radna Pani Joanna Hol'man-Kupisz
- Zastgpca Prezydcnta Miasta Pan Krzysztof Kukucki
- radny Pan Krzysztof Kowalski
- Zastgpca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki

wobec wyczerpania zgloszei.r do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. proj ekt uchwalY.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie stanowiska w przedmiocie wyraZenia sprzeciwu wobec przebiegu

przedstawionyih wariant6w budowy linii kolejowych w ramach inwestycji Centralnego Portu

komunikacyjnego Uchwala w sprawie stanowiska w przedmiocie wyra2enia sprzeciwu wobec

przebiegu p.r.ittu*iony.h wariant6w budowl' linii kolejowych w ramach inwestycji

Centralnego Ponu Kom unikacyj nego.

Wvniki glosowania

ZA: 15,PRZECIW: 7, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3
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Wyniki imienne:

zA (1s)

.Iacek Bulawa, .loanna Hofinan-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, piotr Kowal, Krystian
Luczak, wanda Muszalik. Arkadiusz piasecki, Elzbieta Rutkowska. Ewa Szczepinska.
Malgorzata Szynrariska. Daniel 'fobjasz, Katarzyna Zargbska. czeslaw T,arzeczny. Janusz
Zi6lkowski. Piotr Zwoliriski

PRZECTW (7)

Piotr czarnecki, .lanusz Dgbczyrlski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Kowalski. Stanislaw Krzenrieniewski, Zbigniew Lewandowski

NIEOBECNI (3)

Krzysztof Grzadziel. .lozel Mazierski. Stanislaw Wawrzonkoski

Po zakoriczeniu procedurv glosou'ania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wl,nikach
glosowania. stwierd;zaj4c ponadto. 2c w rezultacic przepiowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Po zakoiczeniu procedowania nad ww. zagadnieniem przcwodniczEcl, Radi, Miasta oglosil l5
minutowE przerwg w obradach sesyjnych.

Przerwa w obradach sesyjnych.

Wznowicnie obrad po przerwie

Ad.7
uchwala zmieniaiqca uchwarg w sprawie uchwarenia budietu rniasta wrocraw ek na 2022rok wraz z autopoprawk4.

Ad.8
uchwala zmieniai4ca uchwarg w sprawie uchwarenia wieroretniej prognory Finansowej
na lata 2022-2038 wraz z autopoprawkq.

wprowadzenia do Uchwaly zmienia.iqcej uchwalg w sprawre uchwarenia budzetu miastawloclawek na2022 roko.r. u.h*uly irieniai4ce uchwali w sprawie uchwarenia wieroretniejPrognozl' Finansowc.i na rata 2022-203g dokonala skarbnik Miasta Honorata Baranowska,omlwlajac lEcznie zmiany wprowadzone w obydwu projektach uchu,al zar6wno po stroniewydatk6w .iak i dochodow w rtiznych dziarach budzeiu oraz u,, wieroretniej prognozre
Finansowej na lata 2022-203 g. imiany ,uproponn*un. w poszczegolnych dzialachwprowadzono m in. u'oparciu o wnioski zr'ozoni pizez poszczegorne wydzialyjak r6u,niez w
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wyniku przesunigcia Srodk6w wynikaj4cych z zaistnialych potrzeb. W WPF urealnione zostaly

dochody oraz wydatki oraz zaktualizowany zostal wykaz przedsigwzig6 wieloletnich. Ponadto

Skarbnik Miasta Pani Honorata Baranowska omawiaj4c przedloZone autopoprawki do kazdej z

przedlo2onych uchwal wyjaSnil a przyczyny konieczne do ich wprowadzenia.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinie Komisii sralei Rady Miasta

Uchwalg zmieniajqcq uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na 2022 rok
wraz z autopoprawk4 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna Katazyna

Zargbska.

TakZe uchwalg zmieniaj4cq uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej

na lata 2022-203 8 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna

Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal. 2e otwiera

dyskusjg nad wrv. zagadnieniami.

wobec braku zgloszefr do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddai pod

glosowanie ww. projektY uchwal.

Glosowano w snrawie:

Uchwaiy zmieniajqcej uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta wloclawek na2022 tok

wraz z autopoprawk4.

Wvniki glosowania

ZA: 16,PRZECIW: 0, WS'I'RZYMUJ! Sl{:2, BRAK GI-OSU:4, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA (16)

Jacek Bulawa, Piotr Czamecki, Janusz Dqbczynski, Joanna Hotman-Kupisz, Piotr Kowal'

Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa

Szciepairska, Malgorzata Szymafska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarqbska' Czeslaw

Zarzeczny, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

WSTRZYMUJE SIE (2)

Andrzej GolEbieski, Stanislaw Krzemieniewski

BRAK GLOSU (4)

Mariola Gawlowska, Agnieszka Jura - walczak, Krzysztof Kowalski, Arkadiusz Piasecki
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NIEOBECNI (3)

Krz.ysztof Grz4dzicl. J6zcf Mazierski, Stanislaw Wawrzonkoski

Po zakorlczeniu procedurl glosowania przewodnicz4cv Rady Miasta poinfbrmow.al o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto. ze w rczultacic przcprowadzonego glosowania uchwala
wraz z autopoprawk4 zosrala podjgta przez Radg Miasta \r zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sorawie:

llcnwa]v zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwarcnia wieloletniej prognozy Finansowej na
lata 2022-2038 wraz z autopoprawk4.

Wvniki glosowania

ZA: 14.PRZP.CIW: 0, \I'STRZyMU.II SI!: 5, BRAK GLOSU: 3. NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

ZA (14\

Jacek Bulawa. .loanna Hofman-Kupisz. piotr Kowar, Krystian Luczak, wanda Muszarik,
Arkadiusz Piasecki. Erzbieta Rutkowska, Ewa Szczeparisk a, Malgorzala Szymariska. Daniel
Tobjasz. Katarzyna Zargbska, Czeslaw zarzeczny, .lanusz zi6ikowiki. piotr lwolihski

WSTRZYMTJJE SIE (5)

Piotr czame.cki, Janusz Dgbczyrrski. Andrzej Golgbieski, Stanisraw Krzemieniewski. Zbignrew
Lewandowski

BRAK GLOSU (.] )

Mariola Gaulowska, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski

NIEOBECNI (3)

Kr zy sztct f Gr z.qdzi el, J ozef Maziersk i, Slani slaw Wawrzonkos k i

Po zakoriczeniu procedury glosowania przewodniczqcy Rady Miasta poinformowa{ o wynikach
glosowania. stwierdzaiqc ponadto, ze w rezultacie irzepiowadzonego glosowania uchwala
wraz z autopoprawk4 zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.9
Uchwala zmieniai4ca uchwarg w sprawie wysokosci oraz szczeg6rowych warunkriw itrybu przryznawania i zwrotu zasirku cerowego na ekonomicine usamodziernienie,szczegrilowych warunk6w przyznawania i odptatnosci za usrugi opiekuncze ispecjalistyczne ,slugi opiekuricze, z wyrqczeniem specjaristycznych uiug opieku6crychdla os6b z zaburz.eniami psychicznymi, rr"".g6to,oy.h warunkriw 

"igS.io*"go- 
lutcalkowitego zwolnicnia z oplat, trybu ich pobieraiia. "
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Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly

dokonal Pan Piotr Crudziirski Dyrektor Miejskiego Odrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Nastgpnie przedslawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej wv. zagadnienie.

Opinia Komisji stalei Rady Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie wysokosci oraz szczeg6lowych wamnk6w itrybu
przyznawania i zwrotu zasilku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie, szczeg6lowych

warunk6w przyznawania i odplatnosci za uslugi opiekufrcze i specjalistyczne usiugi

opiekuicze, z wylqczeniem specj alistycznych uslug opiekuriczych dla os6b z zaburzeniami

piychicznymi. szczeg6lowych warunk6w czgsciowego lub calkowitego zwolnienia z oplat,

i.yuu i.tt pobierania roz.patrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i
opieki Spolecznej. opiniq w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna Ewa

Szczepariska..

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczqcy Rady Miasta pointbrmowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwalY.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie wysokosci oraz szczeg6lowych warunk6w i trybu

przyznawania i z*roiu zasilku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie, szczeg6lowych

waiunkriw przyznawania i odplatnoSci za uslugi opiekuicze i specjalistyczne uslugi

opiekuicze, z wylqczeniem specjalistycznych uslug opiekuficzych dla os6b z zaburzeniami

psychicznymi, szczeg6lowych warunk6w czgsciowego lub calkowitego zwolnienia z oplat,

trybu ich pobierania..

Wvniki glosowania

ZA: Ig,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0' BRAK GI-OSU: 3' NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

ZA (19\

Jacek Bulawa, Piotr Czamecki, Janusz Dgbczyfiski, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-

Kupisz, Piotr Kowal, stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N-uczak,

wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepairska, Malgorzata

Szymariska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zargbska, czeslaw zarzeczny, Janusz Zi6ikowski,

Piotr Zwolifiski

BRAK GLOSU (3)

Mariola Gawlowska, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski

NIEOBECNI (3)
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Krzysztof Grzqdziel, Joz.ef Mazierski, Stanislaw Wawrzonkoski

Po zakofczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzajEc ponadto, ze w rezultacie przeprowadzoneqo slosowania uchwala
zostala podjgta przcz Radg Miasra w zaproponowanym hr)mieniu.

Ad. 10
Uchwala zmieniaiqca uchwalg w sprawie podzialu srodkdw paristwowego Funduszu
Rehabilitacji osrib Niepe lnosprawnych prryznanych Gminie Miasto wloclawek na
realizacjg w 2022 roku zadaft na rzecz os6b niepelnosprawnych.

wprorvadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly
dokonal l)an Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego osrodka pomocy Rodzinie we woclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatru.j4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalci Radv Miasta

lJc.hwalr znrieniaiqc4 uchwalg w sprawie podziaru srodk6w panstwowego Funduszu
Rehabilitacji os6b Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto wloclawek na reafizac1gw 2022 roku zadaf na rzecz os6b niepelnosprawnych rozpatrzyra oraz pozytywnle
zaopiniowala Komisja Zdrowia. Rodziny i Opieki Spo.leczncj. Opinig w i".1 .rp.u*,"
przedstawila Przewodnicz4ca Komis.ji radna Ewa Szczeparisra..

Po przedstawieniu opinii Komisji, przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. pro.iekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Y".hl{t zmicniai4ce.l uchwalg w sprawie podziaiu jrodkciw panstwowego Funduszu
Rehabilitacji os6b Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto wlocrawelina rearizac.lg
w 2022 roku zadan na rzecz os6b niepelnosprawnych.

Wyniki glosowania

ZA: 19,PRZECIW: 0, WSTRZyMU.II SIQ: 0, BRAK GLOSU: j, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (te)

Jacek Bulawa. Piotr (rzamccki, .ranusz Dgbczyriski, Andrze.i Golgbieski" .roanna Hofman-Kupisz, Piotr Kou'al. Stanislaw. Krzemieniewski. Zbigniew Lewandou.ski. Krystian Luczak.wanda Muszalik. Arkadiusz piasecki, F)zbieta Rutk"owska. Ewa Szczepafiska, MalgorzataSzymariska. Daniel robjasz, Katarzyna Zargbska. czeslaw Zarzecznv, Janusz Zi6lkowski,Piotr Zwoliriski
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BRAK GLOSU (3)

Mariola Gawiowska, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski

NIEOBECNI (3)

Krzysztof Grz4dziel, J6zef Mazierski, Stanislaw Wawrzonkoski

Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzajqc ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. ll
uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie utworzenia jednostki bud2etowej pn. Miejska
Jadlodajnia,,U Swigtego Antoniego".

Wprowadzenia do przedmiorowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly

do^konala Pani E,lzbieta Dynarska Dyrektor Wydzialu Polityki Spolecznej i Zdrowia

Publicznego.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie

Opinia Komisji stalej Radv Miasta

Uchwalg zmieniaj4cq uchwaig w sprawie utworzenia jednostki budzetowej pn. Miejska

Jadlodajnia ,,U Swigtego Antoniego" rozpalrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja

Zdrowii, Rodziny i opieki Spolecznej. opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca

Komisji radna Ewa SzczePahska..

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera

dyskusjg nad wu'. zagadnieniem.

wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowiurie ww. projekt uchwalY.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie utworzenia jednostki budzetowej pn. Miejska

Jadlodajnia ..U Swigtego Antoniego"..

Wvniki glosowania

ZA:21,PRZECIW: O, WSTRZYMUJQ SIQ: O, BRAK GLOSU: I, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (21)

Jacek Bulawa, Piotr czarnecki. Janusz Dgbczyfrski, Mariola Gawlowska, Andrzej GolEbieski,

Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzcmieniewski,

It)



Zbigniew Lewandowski. Krystian Luczak, wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki, Elzbieta
Rutkowska. Ewa Szczepaiska, Matgorzata Szymariska, Daniel robjasz. Katarzyna Zargbska,
Czeslaw Zarzeczny. .Ianusz Zi6lkowski, piotr Zwoli6ski

BRAK GLOSU TI)

Krzysztol' Kowalski

NTEOBDCNT (3)

Ktzy sztof Grz4dziel. Jozef Mazierski, Stanislaw Wawrzonkoski

Po zakonczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierd:zai4c ponadto. ze w rezultacie przepiowadzonego glosowania uchwara
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brimieniu.

Ad. 12

Uchwala w sprawie zatwierdzenia skladu osobowego wrocrawskiej Rady Seniorrirv.

wprowadzenia do przedmiotowcgo zagadnienia.iak w uzasadnieniu do pro.jektu uchwary
dokonala Pani El2bieta Dynarska Dyrektor wydziatu porityki Spolecznej i Zdrowia
Publicznego.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Uchwalg w sprawie zatwierdzenia skladu osobowego wloclawskiej Rady senior6w ro zpatrzyra
oraz pozytywnie zaopiniowala Kornisja Zdrowia, Rodziny i opieri spolecznej. opinig w te1
sprawre przedstawila Przewodniczqca Komis.l i radna Ewa Szczepaf ska..

Po przedstawieniu opinii Komisji. przewodnicz4oy Rady Miasta poinformowal. 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnienienr.

wobec braku zgloszeri do udziaru w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

uchwali' w sprar'r'ie zatu ierdzcnia skladu osobowego wloclawskiej Rady Senio16w..

Wyniki glosowania

ZA:2I,PRZECIW:0, WSTRZyMtJ.tQ SIQ: 0, BRAK GLOSTJ: l. NIEOBECNI: j
Wyniki inr ienne:

zA (2r)

i4ia Komisii stalei
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Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,

Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski, Krystian tr,uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta
Rutkowska, Ewa Szczepairska, Maigorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarqbska,

Czeslaw Zarzeczny, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (I)

Krzysztof Kowalski

NTEOBECNI (3)

Krzysztof Grz4dziel, J6zef Mazierski, Stanisiaw Wawrzonkoski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 13

u.nro"tu w sprawie uchwalenia Rocznego Programu wsp6lpracy cminy Miasto

wloclawek z organizacjami pozarz4dowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o dzialalnosci pozytku publicznego i o wolontariacie,

na rok 2023.

zaloizenia przyjgte do opracowania Rocznego Program wsp6lpracy Gminy Miasto wloolawek

z organizac.lami pozarzqdowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy z dnia

24 iwietnia 2003r. o dzialalno3ci po2ytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2023

przedstawila Pani Elzbieta Dynarska Dyrektor wydzialu Polityki Spolecznej i Zdrowia

Publicz-nego.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww zagadnienie'

Oninia Komisii stalei Radv Miasta

Uchwaig w sprawie uchwalenia Rocznego Programu wsp6lpracy Gminy Miasto wloclawek z

organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy z dnia 24

twietnia iOO:r. o dzialalnoSci po2yku publicznego i o wolontariacie, na rok 2023 rozpatrzyla

oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i opieki Spolecznej. opinig w tej

sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Ewa Szczepaflska '

po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnientem

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaiY.
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Glosowano w snrawie:

Uchrvaly rv sprawie uchwalenia Rocznego programu wspolpracy Gminy. Miasto wloclawek z
organizacjami pozarz4do*ymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawl'z dnia 24
kwietnia 2003r. o dzialalnodci pozytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2023..

Wyniki slosowania

ZA:20,PRZECIW: 0, \I'STRZYMLJ.IQ SIQ: 0. BRAK GI_OSIJ: 2. NIEOBECNI: 3

Wvniki inrienne:

ZA (20\

Jacek Bulawa, Piotr czarnecki. Janusz Dgbczyrrski. Mariora Gawlowska, Andrze.l Golgbieski,
Joanna Hofrnan-Kupisz. Agnieszka .rura - warczak, piotr Kowal. Stanislaw Krzemienlewski,
Zbigniew l,ewandowski. Krystian Luczak. wanda Muszalik. Arkadiusz piasecki, Elzbieta
Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymariska, Katarzvna Zargbska, Czeslaw
Zarzecz'w. Janusz Zi6lkowski. piotr Zwolirlski

BRAK GLOSU (2)

Krzysztof Kowalski, Daniel Tobiasz

NntoBECNr (3)

Krzy sztctf Grz4dziel, J ozef Mazierski, Stanislaw Wawrzonkoski

l:.:11:^::1""* qrocedurv glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal o wynikachgrosowanra' stwrerd:za-jqc p.nadto, 2e w rezurtacie przeprowadzonego grosowania uchwata
zostaia podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanynt brzmieniu.

Ad. 14

Y:hY:li * -rl"awie 
prry.jgcia Raportu z wykonania ,,programu ochrony Srodowiska nalata 2020 - 2023, z uuzgrgrrnicniem p.rrp"kt"n.ry ao znzo roku dra Miasta wrocrawek.

Przedmiotowy projekt uchwa\'w sprawic przyjgcia Raportu z rwkonania ,.programu ochronysrodowiska na lata 2020 - 2023. z, u*zgigdnieniem perspekrvwy do 2026 rciu dla Mrastawloclawek przedstaw a pani Monika szud)ikowska riy."ito. wyaraiu Srodo*iska.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komis.ji rozpatrulqcel ww. zagadnienie.

Uchwalg^w- sprawie przyigcia Raportu z wykonania ..programu ochrony srodowiska na rata2020 - 2023. z uwzglgdnienienr perspeklywy do 2026 roku-dra Miasta \\iroclar.r,.r. .orpui..vtu
oraz pozytywnre zaopiniowala Konris.ia Gospodarki Mie.iskie.i i ochrony s.oan*iskai op, n,gw te1 sprawre przedstarvil Wiceprzewodnicz4cy Komis.ji iadny Czeslan. Zarzecznv.
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Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal. Ze otwrera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dyskusii wzieli udzial:

- radny Pan Zbigniew Lewandowski
- Zastgpca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska

Wobec wyczerpania zgloszeir do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. proj ekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyjqcia Raportu z wykonania ,,Programu ochrony irodowiska na lata

2O2O - 2023, z uwzglgdnieniem perspektywy do 2026 roku dla Miasta Wloclawek"

Wvniki elosowania

ZA:19,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ; 0, BRAK GI-OSU: 3, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

ZA (T9\

Jacek Bulawa. Piotr czamecki. Janusz Dgbczyhski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,

Joanna Hot'man-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, Piotr Kowal. Stanislaw Krzemieniewski.

Krystian Luczak, Wandi Muszalik, Arkadiusz Piasecki. El2bieta Rutkowska, Flwa

Szczepanska, Malgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarqbska, Czeslaw

Zarzeczny. J anusz Ziolkowski

tsRAK GI-OSU (3)

Krzysztof Kowalski. Zbigniew Lewandou'ski, Piotr Zwoliiski

NIEOBECNI (3)

Krzysztof Grzqd ziel, J6zel Mazierski, Smnislaw Wawrzonkoski

po zakofrczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal o wynikach

glo.o*uniu, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
-ostala 

podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu'

Ad. l5
ilitilt" w sprawie ustalenia wysokosci obowi4zujqcych w 2023 roku oplat za usuwanre r

parkowanie pojaz<t6w usunigrych z dr6g Miasta Wloclawek na parkingach strze2onych

o"", ,nyrokos"i kosztriw powstalych w wyniku orlst4pienia od wykonania dyspozycji

usunigcia pojazd6w'
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wprowadzenia do przedmiotowego zagadnicnia.jak w uzasadnieniu do pro.jektu uchw.aly
dokonal Pan Piotr Zargbski Dyrektor Wydzialu Kornunikac.ji.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

UchualE rv sprau'ic ustalenia wysoko(ci obowi4zu.i4cych w 202i roku oprat za usur.vanie i
parkowarie pojazdow usunigtych z drirg Miasta wloclawek na parkingach strze2onych oraz
n1'sokorici kosztow pou statych w wyniku odst4pienia od wykonania-dyspozycji *un,g.,u
pojazd6w rozpatrzyra oraz pozytywnie zaopiniowara Komisja Gospodarki ilri"i.Ii"; i ochrony
Srodowiska. opinig w tej sprawie przedstawil wiceprzewodniczqcy Komisji'radny czesraw
Zarzeczny .

Po przedstawieniu opinii Komisji. przewodnicz4cy Radv I\,,tin51s poinformowar. ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Radv Miasta poddat pod
glosowanic ww. projekl uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

uchwaly w sprawic usrarenia wysokosci obowi4zui4cych w 2023 roku oprat za usuwanie iparkowanie. pojazd<iw usunigtych z dr6g Miasta 
'wiociawek 

na parkingach ,t ."ziiyrh oru,wysokorici koszt6w por.r'starych * *ynik, odst4pienia od wl,konania'dyspozycii ,runig.iu
po1azd6w.

Wvniki glosowania

ZA:20,PRZF.CIW: 0. WSTRZyM(.t.tQ SI!: 0, BRAK GI_OSU: 2. NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20\

'lacek Bulawa, Piotr Cza.necki. Janusz Dgbczyiski. Mariola Gaw{or,,.ska, Andrzej Gorgbieski,Joanna Hothan-Kupisz. Agnieszka Jura - walczak, piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski,Krystian Luczak. wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki, Erzbieta Rutko*st u. 
- 

c*.uSzczepanska. Malgorzata Szymariska. Daniel 'fob.iasz. liu,ur.1""'' z"riu}",'''il*r"-
Zarzeczny, Janusz Zitilkou,ski. piotr Zwolinski

BRAK GI,OSTJ (2)

Krzysztof Kowalski. Zbigniew Lewandowski

NIEOBECNI (3)

Krzysztof Grzqdziel. .lozcl' Maziersk i. Slanislaw Wawrzonkoski
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Po zakoirczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.l6
Uchwala w sprawie dzialai zmierzaj4cych do utworzenia k-lastra energii z inicjatywy
Gminy Miasto Wloclawek'

Obszernego wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu

dokonal Pan Krzysztof Kukucki Zastgpca Prezydenta Miasta.

NastEpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie'

Opinia Komis-ii stalej Radv Miasta

Uchwalg w sprawie dzialan zmierzaj4cych do utworzenia klastra energii z inicjatywy Gminy

Miasro Wlociawek rozparrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Cospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Wiceprzewodniczqcy Komisji radny

Czeslaw Zarzeczny.

po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ze otwrera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszei.r do udzialu w dyskusji Przeu'odnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. Projekt uchwalY.

Glosowano w slrrawie:

Uchwaly w sprawie dzialah zmierzal4cych do utworzenia klastra energii z inicjatywy Gminy

Miasto Wloclawek.

Wvniki elosowania

ZA:20,PkZEClW: 0, WS'fRZYMUJI SIQ: 0, BRAK GI-OSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (20)

Jacek Bulawa, Piotr czarnecki, Janusz Dgbczyfiski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski-

Joanna Hol-man-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski,

Krystian Luczak, wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki. ElZbieta Rutkowska, Ewa

Szczepanska, Malgorzata Szymanska, Daniel 1'objasz, Katarzyna Zarqbska' Czeslaw

Zarzeczny,Janusz Zi6lkowski. Piotr Zwoliirski

BRAK GI-OSU (2)

Krzysztof Kowalski, Zbi gniew Lewandowski

NTEOBECNI (3)
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Krzysztol'Grz4dziel. Jrizef Mazierski. Stanislaw Wawrzonkoski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaiqc ponadto. ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

zdjgty z porzqdku obrad)

Ad. 18
Uchwala w sprawie powierzenia Powiatowi wroclawskiemu organizacji publicznego
transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasaierskich o charakterze
uZytecznoSci publiczncj.

wprovadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu dokonal pan
Pawel ZyZelewicz Dyrektor Wydziatu Dr6g, Transportu Zbiorowego i Energii.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komis.ji rozpatru.iqcej ww. zagadnienie.

Opinia Konrisji stalci Radv Miasta

uchwalg w sprawie powierzenia powiatowi wloclawskiemu organizacji publicznego
transportu zbioror.vego w powialowych przewozach pasaZerskich o chirakterie uzytecznosci
publiczne.i rczpatrzyla orazpozyywnie zaopiniowala komis.ia (iospodarki Miejskiei i o.nruny
srodowiska. opinig w tej sprawie przedstawil wiceprzewodniczacy Komisji'radny czesraw
Zarzeczny.

Po przedslawieniu opinii Komisji. przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowar, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskus.li przewodnicz4cy Rad1, Miasra poddal pod
glosowanie ww. pro.jekt uchwaly.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly w. sprawie powierzenia powiatowi wloclawskiemu organizacji publicznego
tra.ns.portu zbiororvego w powiatowych przewozach pasazerskich o charakterie u4tecznosci
publicznej.

Wvniki slosowania

ZA:20,PRZECIW: 0. WSTRZyMU.IQ SIQ:0, BRAK GLOSU: 2. NIEOBECNI:3

Wyniki imienne:

zA (20)

.lacek Bulawa, Piotr czarnecki, .ranusz Dgbczyriski. Mariora Gawlow,ska, Andrzej Golgbieski.

.loanna Hollnan-Kupisz. Agnieszka.rura - wirczak. piotr Kowar, Stanislarv Krzemienies,sk i.

(punkt



Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki. El2bieta Rutkowska, bwa
Szczepanska, Malgorzata Szymahska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zargbska, Czesiaw
Zarzeczny, Jtrnusz Zi6lkowski, Piotr Zrl'oliriski

BRAK GLOSU (2)

Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski

NIEOBECNI (3)

Krzysztof Grzqdziel, J6zef Mazicrski, Stanislaw Wawrzonkoski

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o uynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

19, Uehrvala zmieniqiqea uehrvalQ rv sprarvie utworzenia jednostki budzetervqi ped nazwq

(punkt zdjQty z porzqdku obrad)

Ad.20
u.nrn"tu w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie i realizacjg przez Gming Miasto

Wloclawek projektu wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu

Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Osi
piiorytetowej I L Wzrost aktywizacji spoleczno-zawodowej mieszkafc6w objgfych

Lokainymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie 1l.l Wl4czenie spoleczne na obszarach

objgtych LSR, w ramach naboru nr 4/G/2022 ogloszonago przez Stowarzyszenie Lokalna

Grupa Dzialania Miasto Wloclawek o powierzenic grantu.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly

dokonala Pani Monika Jablofrska Zastgpca Prezydenta Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie'

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Uchwalg w sprawie wyra2enia zgody na przyst4pienie i realizacjg przez Gminq Miasto

wloclawek projektu wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu operacyjnego

Wojew6dztwa kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Osi Priorytetowej I l. Wzrost

aktywizacji spoleczno-zawodowej mieszkanc6w objqtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju.

Dzialanie i I . i Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR, w ramach naboru nr 41G12022

ogloszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Dzialania Miasto wloclawek o powierzenie

g;antu rozpatrzy'la oraz pozl'tywnie zaopiniowala Komisja Edukacji' Opinig w tej sprawic

przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Wanda Muszalik'

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobecbrakuzg|oszehdoudzialuwdyskusjiPrzewodniczqcyRadyMiastapoddalpod
glosowanie ww. Projekt uchwalY.
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Glosowano w sDrawie:

tJchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przyst4pienie i realizaclg przez Gming Miasto
Wioclawek projektu wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego programu Operacyjnego
wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, osi priorytetowej I l. wzrost
aktywizacji spoleczno-zawodowej mieszkaricow objgtych I-okalnl mi Strategiami Rozuoju,
Dzialanie I l.l wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR. w ramach naboru nr 41G12022
ogloszonego przez Storvarzyszenie Lokalna Grupa Dzialania Miasto wloclawek o pou,ierzenre
grantu.

Wvniki glosowania

ZA:20,PRZECIW: 0. WSTRZYMU.T!, SI!:0, BRAK GI_OSIJ:2. NIEOBECNI:3

Wwiki imicnne:

ZA (20\

.Iacek Bulawa, Piotr czarnecki. Janusz Dgbczyriski. Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,

.loanna Hoflnan-Kupisz. Agnieszka.lura - walczak. piotr Kowal, Stanislaw Krzimienlewski.
Krystian [,uczak. wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki. Elzbieta Rutkowska. Ewa
Szczepa6ska. Malgorzata Szymanska, Danier robjasz. Katarz\na Zargbska, czeslaw
Zarzeczny..lanusz Zi6lkowski. piotr Zwoli6ski

BRAK Gr_osu (2)

Krzysztof Kowalski. Zbi gniew Lewandowski

NIEOBECNI (3)

Krzysztof Grz4dziel. Jozef Mazierski. Stanislaw Wawrzonkoski

Po zakoriczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal o wl,nikach
glosowania' stwicrdzaj4c ponadto. ze w rezurtacie p.zepio*adznn"go glosowania uchwala
zostala podjgta przez Rade Miasta w zaproponowanym brimieniu.

Ad.2l
Uchwala zmieniaiqca uchwalg
szkrfl i plac6wek o5wiatowych,
Wloclawek.

w sprawie ustalenia oplat z korzystanie r. pomieszczeit
dla kttirych organem prowadz4cvm jest Gmina Miasto

wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly
dokonala Pani Monika .lablofiska Zastgp-a prezydenta Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrul4cej ww. zagadnienie.
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Opinia Komisii stalei Rady Miasta

UchwalE zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie ustalenia oplat za korzystanie z pomieszczen szk6l i
plac6wek oSwiatowych, dla kt6rych organem prowadz4cym jest Gmina Miasto Wloclawek
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. Opinig w tej sprawie
przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w srrrawie:

Uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie ustalenia oplat za korzystanie z pomieszczeri szk6l i

plac6wek oSwiatowych, dla kt6rych organem prowadz4cym jest Gmina Miasto Wloclawek-

Wvniki glosowania

ZA:20,PRZECIW: 0, WSI'RZYMUJQ SIf,: 0, BRAK GI-OSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

ZA (20)|

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Cawlowska, Andrzej Golgbieski,

Joanna Holman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski,

Krystian tr_uczak. wanda Muszalik. Arkadiusz Piasecki. Elzbieta Rutkowska, Ewa

Szizepanska, Malgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zargbska, Czeslaw

Zarzeczny, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliirski

BRAK GLOSU (2)

Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNI (3)

Krzysztof Grz4d ziel, J6zef Mazierski, Stanislaw Wawrzonkoski

po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4oy Rady Miasta pointbrmowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego giosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zapropono\lanlm brzmieniu'

Ad.22
Uchwala w sprawie ustalenia stawki za I km przebiegu pojazdu.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaiy

dokonala Pani Monika Jabloriska Zastgpca Prezydenta Miasta.
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Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatru.jqcel ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta

Uchwalg w sprawie ustalenia stawki za I km przebiegu polazdu rozpatrzyla oraz poz).trvnle
zaopiniowala Komisja Edukacji. opiniE w tej sprawic przedstawila przewodnicz4ca Komisji
radna Wanda Muszalik.

Po orzedstawieniu opinii Komisji. Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal. ze otwrera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszefi do udziaru w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano rr, sDrawie:

Uchwaly w sprawie usralenia stawki za I km przebiegu pojazdu..

Wvniki slosowania

ZA:20,PRZECIW:0, WSTRZyMU.TQ Si!: 0, BRAK GLOSU: 2. NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20\

.lacek Bulawa, Piotr czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariora Gawlor.r.ska. Andrzej Golgbieski,
Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka .Iura - walczak, piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewskr,
Krystian l-uczak. wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki, Erzbieta Rutkowska, EwaSzczepafska' Malgorzata Szymafiska, Daniel robjasz, Katarzyna Zargbska, czeslaw
Zarzeczny. Janusz Zi6lkowski. piotr Zwoliiski

BRAK GLOSU (2)

Krzyszto f Kowalski, Zbigniew Lewandowski

NTEOBI]CN] (3)

Krzysztof Grz.4dziel, J ozef Mazierski, Stanislaw Wawrzonkoski

Po zakorlczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmou,.al o wl,nikachglosowania' stwierdzai4c ponadto. ze w rezurtacie p.r"pior"udron"go glosowania uchwaiazostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmreniu.

Ad.23
Informacja Prerydenta Miasta wlocrawek o stanie rearizacji zadari oswiatowych w rokuszkofnym 2021/2022.

Informac.jg Prezydenta Miasta wloclawek o stanie realizac.li zadari oswiatowych w rokuszkolnym 2021/2022 przedstawila pani Monika .rablof ska Zastgpca prezydenta Miasra.
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Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisj i stalej Radt Miasta

Informacjg Prezydenta Miasta Wloclawek o stanie realizacji zadan oSwiatowych w roku

szkolnym 2o2l12022 rozpatrzyla oraz pozl4ywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. opinig w

tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie lnlbrmacjg Prezydenta Miasta Wloclawek o stanie realizacji zadan oSwiatowych w

roku szkolnym 2021 12022.

Glosowano w snrawie:

informacji Prezydenta Miasta wloclawek o stanie realizacji zadair oswiatowych w roku

szkolnym 202112022.

Wvniki slosowania

ZA: 19,P1ZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

ZA (19\

Jacek Bulawa, Piotr czarnecki, Janusz Dgbczyfiski, Andrzej Golgbieski, Joanna l{ofman-

Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tr-uczak'

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Maigorzata

Szymanska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zargbska, Czeslaw Zarzeczny, Janusz Zi6lkowski'

Piotr Zwolifrski

BRAK GLOSU (3)

Mariola Gawiowska, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski

NIEOBECNI (3)

Krzysztol Grz4d ziel, J6zet Mazierski, Stanislaw Wawrzonkoski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, ,t*i"rdru.;4i ponadto, ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania Intormacja

Frerydenta' Miasta woc-lawek o stanie realizacji zadair oSwiatowych w roku szkolnym

202i 12022 zostala przyjQta przez Radg Miasta w przedlozonym brzmieniu'
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Ld.24
Uchwala w sprawie Evsokosci opltt za korzystanie z miejskich obiektriw i urzqdzcri
sportowo-r€kreacyjnych uzytecznosci publiczncj pozostai4cych w trwatym z rz|dzie hb
w administrowaniu Oirodka Sportu i Rekrcacji we Wloclawku.

Wprowadzenia do zagadnieniajak w uzasadnieniu do pro.jektu uchrvalv dokonal Pan Krzysztof
Szaradowski Dyrektor Wydzialu Sportu i Turystyki.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalei Radv Miasta

Uchwalg w sprawie wysokosci oplat za korzystanie z mie.lskich obiektorv i urz4dzeh sportowo-
rekreacyjnych uZytecznoSci publiczne.l pozostaj4cyih w trwalym zar:z4dzie lub w
administrowaniu osrodka Sportu i Rekreac.li we wloclawku rozparrzyla oraz poz],tywnre
zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. opinig w tej sprawie przedstawil prre*oinicr4"y
Komisji radny Janusz Zrtjlkowski..

Po przedstawieniu opinii Komisji, przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radn1, Pan Andrzej Golgbieski
- Zastgpca Prezydenta Miasta pani Monika Jabloriska
- radny Pan Czeslaw, Zarz,eczny

wobec wyczerpania zgloszeri do udzialu w dyskusji przewodniczqcv Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. pro jekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wlsokosci oprat za korzystanie z mie.lskich obiekt6w i urz4dzefi sportowo-rekreacyjnych uzytecznosci publicznej pozostaj4cyci w trwalym zar)4dzie lub wadministrowaniu Osrodka Sportu i Rekreacii we Wloclawku.

Wvniki slosowania

ZA: I4,PRZECIW: 4, WS-fRZyMt.rJQ SIi: 0, ITRAK GLOSU: 4, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

ZA (14\

Joanna. Hofman-Kupisz, Agnieszka.Tura - walczak, piotr Kowar. fuystian Luczak, wandaMuszalik. Arkadiusz Piasecki. Ir2bicta Rurkowska. Ewa Szczepanska. Margorzata Szymariska,Daniel robjasz. Kararzyna Zargbska, czeslaw Za r.""rni.Janusz Ziolkowski. piotr Zwolinski

PRZECIW T4)
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Piotr Czamecki, Janusz Dgbczyiski, Andrzej Golgbieski, Stanislaw Krzemieniewski

BRAK GLOSU (4)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski

NIEOBECNI (3)

Krzysztof Grz4dziel, J,5zef Mazierski, Stanisiaw Wawrzonkoski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

giosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2-e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia

zostala podjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu

Ad.25
U.tt*"lu w sprawie rozpatrzenia skargi Pana T. I-. na dzialalnoj6 Prezydenta Miasta

Wloclawek.

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi Pana T. L. na dzialalnoSi Prezydenta Miasra

Wloclawek, kt6re zostalo wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta przez Komisjq

Skarg, wniosk6w i Petycji przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Zwolinski.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbmowal, 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddai pod

glosowanie ww. projekt uchwalY.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie rozpa:fjzerr\a skargi Pana T. L. na dzialalnos6 Prezydenta Miasta

Wloclawek.

Wvniki slosowania

ZA: 16.PRZECIW: 0, WS I-RZYMUJQ SIQ:2' BRAK GLOSU:4, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

ZA (T6)

piotr czarnecki, Janusz Dgbczyfrski, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, Piotr

Kowal, Krystian Luczak, wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa

Szczepans{a, Malgorzata Szymanska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zargbska, Czeslaw

Zarzeczny, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

WSTMYN4UJq SIE (2)

Andrzei Golebieski, Stanislaw Krzemieniewski
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BRAK GI-OSU (4)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski

NIEOBECNI (3)

Krzy szlof Grz4dziel, J6zef Mazierski, Stanislaw Wawrzonkoski

Po zakoriczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania' stwierdzai4c ponadto, ze w rezultacie przepio*adzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.26
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

- radny Pan .lacek Bulawa.
- radna Pani Agnieszka Jura-Walczak,
- radny Pan Czeslaw Zarzec.zny.

4d.27
Informacje i komunikaty.

Nie zgloszono.

Ad.28
Zifnigcie obrad.

wobec zrealizowania porz4dku posiedzenia, przewodniczqcy Rady Miasta radny piotr Kowal
zakoriczYl obrady LV sesji Rady Miasta wloclawek, kt6re oibyly iig ru aniu ze tistopaaa zozz
roKu.

Przygotowal(a): Jolanta Skladaoowska
clowny Specialisra ds
obslugi Rady Miasta

JI

Pzygotowano przy pomocy programu es$ja.pt



LV Sesja w dniu 29 listopad a 2022, godz.
09:00 w sali nr 4 Urzgdu Miasta
Wloclawek, Zielony Rynek 11113

Porzqdek obrad

1. Sprawy organizacyjne.

a) wniosek o rozszerzenie porzqdku obrad LV sesji w punkcie nr 24 o Uchwarg w
sprawie wysokosci oplat za korzystanie z miejskich obiektow i urzqdzeh sportowo-
rekreacyjnych u2ytecznosci publicznej pozostaiqcych w trwalym zarz4dzie lub
administrowaniu O5rodka Sportu i Rekreacji we Woclawku.

b) wniosek w sprawie przesunigcia punktu nr 19 dotyczqcego Uchwaiy w sprawre
ustalenia kierunk6w dziafania dla prezydenta Miasta wloclawek, dotyczqcycn
realizacji na terenie miasta woclawek inwestycji polegaiqcej na 

'bud-owre

odnawialnego 2r6dla energii w postaci zakladu odzysku Energii i procedowanre
powy2szego zagadnienia w punkcie nr 5 porzqdku obrad sesyjnych.

2. Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnosci miasta w okresae migdzysesyjnym

l- Informacja dotyczqca bie2qcej dzialarnosci przedsigbiorstwa Gospodarki
Komunalnej Saniko Sp. z o.o. we Woclawku.

4 lnformacja dotyczqca biezqcej dzialalnosci Miejskiego przedsigbiorstwa Energetyki
Cieplnej we Woclawku.

5. Uchwala w sprawie ustalenia kierunk6w dzialania dla prezydenta Miasta woclawek, dotyczqcych realizacji na terenie miasta Woclawek inwestycji polegaiqce; na
budowie odnawialnego zrodra energii w postaci zakradu odzysku-Eneigii.

6. Uchwala w sprawie stanowiska w przedmiocie wyra2enia sprzeciwu wobec
przebiegu przedstawionych wariant6w budowy linii kolejowych w ramach inwestycji
Centralnego Portu Komunikacyjnego.

7. U_chwala zmieniaiqca uchwalg w sprawie uchwarenia budzetu miasta wrocrawek na
2022 rok wraz z autopoprawkq.

8. uchwala zmieniaiqca uchwarg w sprawie uchwarenia wieroretniej prognozy
Finansowej na lata 2022-2038 wraz z autopoprawkq.

9. uchwata zmieniaiqca uchwalg w sprawie wysoko6ci oraz szczeg6lowych warunkowi trybu przyznawania i zwrotu zasilku celowego na ekonomicznJ usamodzielnienre,
szczeg6lowych warunkow przyznawania i odplatno6ci za usrugi opiekuicze r



specjalistyczne uslugi opiekuncze, z
opiekuhczych d la osob z zaburzeniami
czgsciowego lub caikowitego zwolnienia z

wylqczeniem specjalistycznych ustug
psychicznymi, szczegolowych warunkow

oplat, trybu ich pobierania.

Wloclawskiemu organizacji
przewozach pasa2erskich o

10. Uchwala zmieniajqca uchwalQ w sprawie podzialu Srodkow Panstwowego
Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto
Woclawek na realizacjg w 2022 roku zadal na rzecz osob n iepelnosprawnych .

11. Uchwala zmreniajqca uchwale w sprawie utworzenia jednostki bud2etowej pn.
Miejska Jadlodajnia ,,U Swigtego Antoniego".

12. Uchwala w sprawie zatwierdzenia skladu osobowego Woclawskiej Rady
Seniorow.

13. Uchwala w sprawie uchwalenia Rocznego Programu wsp6lpracy Gminy Miasto
Wloctawek z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3
ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o dzialalno6ci pozytku publicznego i o
wolontariacie, na rok 2023.

14. Uchwala w sprawie przyjecia Raportu z wykonania ,,Programu ochrony Srodowiska
na lata 2020 - 2023, z uwzglgdnieniem perspektywy do 2026 roku dla Miasta
Woclawek.

15. Uchwala w sprawie ustalenia wysokosci obowiqzuiqcych w 2023 roku opiat za
usuwanie i parkowanie pojazdow usunigtych z d169 Miasta wloclawek na parkingacn
slrzezonych oraz wysoko6ci koszt6w powstalych w wyniku odstqpienia od wykonania
dyspozycji usunigcia polazdow.

16. Uchwala w sprawie dzialarr zmierzaiqcych do utworzenia klastra energii z
inicjatywy Gminy Miasto Wtoclawek.
17.i.bhwala ;<nrie,nk1;rca lchw:rle w sprarvie u3taienia strely plar.lerlo par.k3wan.a i

''vytt{)l'.€s( | $.lawr'k op}illy za 1:arkowanie glirzclorv.sanme l}orior,svcli-w s.h.e{ie. i-ht.;,lcg r,r
pa rko+var',r.1

1 8. Uchwala w sprawie powierzenia powiatow,
publicznego transportu zbiorowego w powiatowych
charakterze u2ytecznoSci publicznej.
18.-Uel,metl:+ znlkrn*rjaca uchwaig w spr;lwit: U'lv/c,r :enJil lr..(j fr(-r{:,j{t b i.jzetc-ei .}c0.
tra:lw:y -{V rr,-jr;1.;r . i!-*24.1 lrrlraslrrikiur.l, l)trrqr,r,,,,e1 i 'i'r.;r1.1<.tr_ 

",... 
./r ..,1y .,1 ;;,."..,:

naclai.ifii l} gtatr lii,
20. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie irearizacjg przez Gmrnq
Miasto woclawek projektu wsp6lfinansowanego w rimach Regionalnego programu
operacyjnego wojew6dztwa Kujawsko-pomorskiego na rata zori-zozi, osi
PrioMetowej 1 1. wzrost aktywizacji spoleczno-zaw-odowej mieszkaric6w objgtycn
Lokalnymi strategiami Rozwoju, Dzialanie 11.1 wiqczenie spoleczne na obszaracn
objgtych LSR, w ramach naboru nr 4rcr2o22 ogioszonego przez stowarzyszenre
Lokalna Grupa Dzialania Miasto Wloclawek o powierzenie glantu.



21. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie ustalenia oplat za korzystanie z
pomieszczefi szkol i placowek o6wiatowych, dla kt6rych organem prowadzqcym jest
Gmina Miasto Wloclawek.

22. Uchwala w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu.

23. Informacja Prezydenta Miasta Woclawek o stanie realizacji zadafi o6wiatowych w
roku szkolnym 2021 12022.

24. Uchwala w sprawie wysoko6ci oplat za korzystanie z miejskich obiektow i urz4dzei
sportowo-rekreacyjnych u2ytecznosci publicznej pozostajqcych w trwalym zaz4dzie
lub w administrowaniu Osrodka Sportu i Rekreacji we Wocfawku.

, 25. uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pana T. L. na dzialalnosc prezydenta
Miasta Wloclawek.

26.Informacje, wnioskr i zapytania radnych.

27. lnformaile i komunikaty.

28. Zamknigcie obrad.
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Bulawa Jacek (obecny)
Czarnecki Piotr (obecny)
Dgbczyriski Janusz (obecny)
Gawlowska Mariola (obecny)
Golgbieski Andrzej (obecny)
Grzqdziel Krzysztof (n ieobecny)
H of man-Ku pisz Joanna (obecny)
Jura - Walczak Agnieszka (obecny)
Kowal Piotr (obecny)
Kowalski Krzysztof (o becny)
Krzemieniewski Stanislaw (nieobecny)
Lewandowski Zbig n iew (obecny)
Luczak Krystian (obecny)

'Mazierski J 6zef (nieobecny)
, M:uszalik Wanda (obecny)
Piasecki Arkadiusz (obecny)
Rutkowska El2b ieta (obecny)
Szczepanska Ewa (obecny)
Szyma riska Maigo rzata (obecny)

' Tobjasz Da n iel (obecny)
Wawrzonkoski Stanisiaw (nieobecny)
Zargbska Katarzyn a (obecny)
Zarzeczny Czeslaw (obecny)
Zi6lkowski Janusz (obecny)
Zwoliriski Piotr (obecny)

r09:33

Krzemieniewski Stanislaw (obecny)

http://api.esesja.pl/vl0/obecnosc_sesja.asp?id:207916&v=6.7.2.1&ukod=ceaa3493&... 
30.11.2022


